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TÄBY. Tränarparet Pia och Joakim Brandt tar chansen och byter ut Tä
bys oval mot galopparadiset Chantilly i Frankrike. 

I oktober bär det av ner till Lamorlaye, som ligger i utkanten av 
Chantilly, fyra mil norr om Paris. 

-Jag kommer att öppna där nere i oktober ochJocke kommer att
stänga här någon månad senare. Klart i nuläget är att Invertiel, Mr 
Crealde, Black Ern, Brownie och Flying Fraam ska åka med ner, berät
tar Pia Brandt. 
Text HELENA MANSEN 

ia Brandt började sin aktiva karriär 
inom galoppen som jockey och sedan 
fem år tillbaka som tränare på Täby ta
git So segrar. Bland annat Svenskt Krite
rium 2003 med Stall Rios Black Ern och i 
år blev det en andraplats i Svenskt Der
by med samme ägares Invertiel. 

Nu tar hon och maken Joakim klivet in i den 
riktigt stora galoppvärlden där det finns enor
ma möjligheter både vad gäller träning och 
tävling - men där det också råder en stentuff 
konkurrens. 
• Vad fick er att fatta beslutet att prova lyck
an i Frankrike?

- Jocke och jag har länge känt att vi vill trä
na någon annanstans än på Täby Galopp, an-
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tingen på landet eller utomlands. När chansen 
dök upp i och med att Hans Troedsson i Stall 
Rio frågade oss om Frankrike, då nappade vi 
direkt. 

- Träningsområdena i Chantilly är nog de
finaste i Europa och det är mycket därför som 
vi vill dit. Det satsas också mycket på galopp i 
Frankrike. Nästa år höjs prissummorna fyra
fem procent, de har en hög bonus för fransk
födda hästar och det finns många löpnings
tillfällen. Galoppen räknas också som jord
bruksverksamhet med sänkt moms vilket är 
en fördel för ägarna. Vi är medvetna om att 
konkurrensen är hård, men vi hoppas att vi 
kan utvecklas med den, säger Pia och tilläg
ger: 

- Det har varit en lång planering med myck
et efterforskning innan vi har kunnat ta det 
här steget. 

Chantilly består av flera träningscenter med yt
terst väl preparerade banor, sammanlagt 120 

hektar gräsbanor, 120 kilometer sand banor 
och tolv kilometer hinderbanor samt en poly
trackbana på 1 400 meter. Själva Chantillys
kog-arna omfattar 1 500 hektar med 47 kilo
meters sandbanor varav den största Piste de 
Lion är en 4 ooo meter rakbana. De största 
gräsbanorna ligger vid Piste <les Aigles och 
alldeles intill ligger träningscentren Lamor
laye och Coye-la-Foret samt längre ut Avilly
St-Leonard. Utöver det kan man också gå 
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I oktober påbörjar Pia och Joakim Brandt sin flytt till franska Chantilly, dit de bland andra tar med sig Derbytvåan lnvertiel. Foto: STEFAN UPPSTRÖM 

snabbarbeten på Chantillys galoppbana varje 
tisdagsmorgon. 

- Vi kommer att hyra en del av ett stall och
ha 15 boxar. Stallet tillhörde tidigare Antonio 
Spanu och det har tränats en fransk Derbyvin
nare där, vilket är bra att veta, säger Pia. 

- Vårt stall ligger nära Piste de Lion där vi
kommer träna mest i skogarna eftersom det är 
lugnt och skönt för hästarna. Men vi kommer 
även att träna på Piste des Aigles och poly
trackbanan som ligger i närheten. 
• Har ni någon erfarenhet av fransk ga
lopp?

- Inte mycket. Jocke har jobbat där ett par
vintrar och jag har ridit ut några gånger. Nu 
har Jocke börjat en Linguaphonekurs i franska 
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och gör fina framsteg, han är envis så han talar 
nog flytande snart, skrattar Pia som själv talar 
bra franska. 

Vad den saken anbelangar blev det upp till 
bevis under intervjuns gång då hon fick ett te
lefonsamtal från Frankrike. Samtalet visade 
att ruljansen är i full gång. 

- De är väldigt alerta därnere. Vi känner oss
redan välkomna och har fått jättefin respons 
från France Galop, de har varit väldigt hjälp
samma och trevliga. Det är bara positivt än så 
länge, konstaterar Pia. 
• Hur kommer ni att satsa?

-Vi kommer att ha de hästar jag nämnde
från Sverige samt även köpa nytt i Frankrike. 

Faktum är att Pia i dagarna anlänt från 

Deauville där hon för Stall Rios räkning ropat 
in en åringshingst efter Dansili/Danehill-Lady 
Golconda/Kendor och som bland annat är 
halvbror med Lady Vettori, en Grupp 3-vinna
re och Grupp 1-placerad, samt har två vinnan
de syskon. 

Planen är att även åka till den Deauville-auk
tion som är i början av oktober. 

-Vi kommer att sikta på de skandinaviska
stor löpningarna och vi kommer att tävla på 
de franska provinsbanorna. Vi ska köpa en två
hästarsbuss så vi kan köra själva. Vi vill ackli
matisera oss i lagom takt och hoppas så små
ningom kunna tävla på de stora banorna runt 
Paris. 
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Sandbanan vid Piste des Aigles är en del av de träningsförhållanden i Chantilly som lockar ner Joakim och Pia Brandt till Frankrike. Foto: HELENA MANSEN 

Chantillys slott ligger bara ett stenkast från kapplöpningsbanan i staden som Den största segern hittills för Joakim och Pia Brandt kom när Black Ern vann 
snart blir Pia och Joakims hemmaplan. Foto: HELENA MANSEN Svenskt Kriterium 2003. Foto: STEFAN OLSSON 

- Det kommer kännas bra att få koncentrera
sig bara på tränarbiten. I Sverige är galoppen 
så liten och man måste engagera sig i så myck
et annat vad gäller banans skick och galop
pens PR-bit. I Frankrike är galoppen en mil
jardindustri och var och en kan ta hand om 
det de är bra på. 
• Vad krävs för att få fransk tränarlicens?

-Jag måste gå en tredagarskurs i slutet av
oktober där jag bland annat ska lära mig det 
franska reglementet samt spel- och dopingfrå
gor. 

Den danske tränaren Flemming Poulsen, träna
re av framgångsrike Dano-Mast, flyttade för 
ett par år sedan ner till Chantilly. 
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- Han har lovat att hjälpa till om det behövs,
det kan nog bli tillfälle till det. 

Pia berättar också att hon nog kommer att 
ha mycket hjälp av sina väninnor systrarna Su
sanne och Helene Flygare. De är etablerade 
och har rönt framgång i Frankrike med ett 
eget företag som syr upp hästkläder och 
sponsrar stora evenemang. 

- Till att börja med kommer vi att ha en
svensk flicka som följer med som anställd. 

- Vi kommer inte att ha någon filial eller lik
nande här i Sverige utan går helt in för verk
samheten i Frankrike. Vi säljer till och med vår 
lägenhet och bordercollien Skippy är rabies
vaccinerad och klar. Den svåraste biten att lösa 
gäller våra barn. Min son Mathieu, 16, kommer 

eventuellt att följa med ochJockes son Marcus, 
6, kommer antagligen att pendla, berättar Pia. 

- Bara för att det finns enormt fina tränings
möjligheter är det inte bara att ösa på. Både 
hästar och vi måste anpassa oss efter de förhål
landen som råder, både tränings- och täv
lingsmässigt. Det blir att tänka om lite. 

- Det är en helt ny marknad och när vi köper
hästar blir det att titta efter en annan kategori, 
hästar som passar för de franska banorna. 

Flemming Poulsen sände upp Albany Hall 
till årets svenska Derbyseger, där Invertiel var 
tvåa. Vem vet, nästa år kanske det är Pias tur 
att sända upp en Derbyvinnare? 

- Så lätt är det inte, men vi ska göra ett bra
försök! ■ 

25 


	pia_jocke_brand
	pia_jocke_brandt2
	pia_jocke_brandt3

